
Agnieszka Łętocha 

Radna Miasta Krakowa 

______________________ 

         Kraków, 28.11.2024 

 

Szanowany Pan  

Aleksander Miszalski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 
 
Dotyczy: Hałas generowany przez samochody po torowisku z płyt betonowych  
                   na ul. T. Kościuszki  
 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 
w związku z publikacją na portalu https://www.krakow.pl/ dnia 26 listopada br. informacji cyt.: 
 
„Jak do tej pory do ZDMK nie wpłynęła ani jedna informacja o zbyt dużym hałasie 
powodowanym przez auta poruszające się już udostępnionymi do ruchu fragmentami ulic 
Kościuszki i Zwierzynieckiej”, 
 
mając na uwadze, iż: 

1. na prośbę mieszkańców, problem hałasu komunikacyjnego na tym odcinku był przeze 
mnie sygnalizowany ZDMK, a także w mediach kilkakrotnie w ostatnich miesiącach;  

2. temat hałasu był przedmiotem moich licznych rozmów z przedstawicielami ZDMK od lata 
2024 w tym z dyr. P. Trzepakiem,  

3. organizowane były spotkania mieszkańców na miejscu budowy z udziałem dyr. P. 
Czecha;  

4. dnia 3.09.2024 odbyło się w siedzibie ZTP spotkanie z dyr. Ł. Frankiem a także z 
przedstawicielami firmy projektowej i ZDMK poświęcone w całości hałasowi 
generowanemu przez samochody przekierowane na torowisko z płyt betonowych;  

5. Radni miejscy i dzielnicowi interweniowali w tej kwestii na Radzie Budowy, między 
innymi, dnia 11.10.2024; 

6. temat hałasu generowanego wskutek likwidacji jezdni na ul. T. Kościuszki na wysokości 
ul Flisackiej był szeroko omawiany podczas posiedzenia nr 7/2024 Komisji Infrastruktury 
Rady Miasta Krakowa 23 września 2024 roku;  

7. kierowałam w tej sprawie Interpelację do Prezydenta Miasta;  
 
proszę o zweryfikowanie zasadności przedstawienia cytowanej informacji do 
wiadomości publicznej w oficjalnym komunikacie UMK oraz, mając na uwadze 
utrzymanie wysokich standardów obsługi mieszkańców, wskazanie drogi skutecznej 
komunikacji z ZDMK. 

Z góry dziękuję 
Z wyrazami szacunku 

Agnieszka Łętocha 

https://www.krakow.pl/

